
116外贸女包|休闲女包|来样加工订做各类休闲女包|女包

产品名称 116外贸女包|休闲女包|来样加工订做各类休闲女
包|女包

公司名称 保定白沟升皇箱包销售商行

价格 6.00/个

规格参数 货源类别:订货
品牌:升皇
产品类别:休闲包

公司地址 白沟国际箱包城西区三层A71号

联系电话  15175248524

产品详情

货源类别 订货 品牌 升皇
产品类别 休闲包 适用性别 女
材质 PU皮 款式 单肩包
肩带根数 双根 硬度 中
是否外贸 是 外贸类型 出口
最快出货时间 4-7天

此类包包适合中东,南美,东南亚,非洲等地区国家,关于此类产品我们曾出口到阿拉伯,摩洛哥,摩多瓦尔,柬
埔寨,泰国,马来西亚,智利,新西兰,朝鲜,俄罗斯,匈牙利⋯⋯等等很多国家,和众多贸易公司建立了长期友好
的合作关系.此类单肩pu包价格低性价比高,以装柜走量为主,我们可按客户要求订做款式或在我们的版的
基础上改版,更大程度的让客户有更多的选择空间和变动空间.我们和国际物流有良好的合作关系,客户也
可以调柜来我们这里直接装柜走货,也可以按国际客户指定发到客户指定的国内货代的地址拼柜走货.我们
以多年来良好的信誉和坚稳的实力期盼与众多国际友人以及各贸易公司建立良好的合作关系.我们会不竭
余力的为您提供优质货源!

these patterns of handbags are getting more and more popular in some countries and regions, such as middle east,
south america, southeast asia, africa. we have exported these products to arabia, morocco, moduowaer, cambodia,
thailand, malaysia, chile, new zealand, north korea, russia, hungary etc. we have established long-term friendly
cooperation relationship with many trading companies all around the world.



these products enjoy the best price versus performance ratio and therefore, have a stable consumer group.senhame
can make the design according to your requirements, or can change the design on the basis of our original pattern to
cater for your demands at utmost.

senhamealso have been keeping good relationship with some international logistics companies.senhame can provide
good sea freight or air freight service with favourable price. or you can ship the goods via your own forwarder, of
coursesenhame surely give full supporting to them.

for years,senhame have founded good reputation among our customers and foreign friends.

senhamewill be here, providing you our best offer and best service with high quality products.

有客户需求发样板请参考网站主页左侧发样说明,有不明白的可咨询在线客服,我司客服人员将以阳光般温
暖的服务为我们的合作起一个温馨的开场.没有合作过的客户样板收费,合作过的老客户样板费打样费全免
!!!!!!

if you need our samples, please patiently refer to the guidelines on the left side of the homepage. if you have any
question, please patiently consult our online customer service,senhame will provide you our best service just like the
warm sunshine. for new customers,senhame will charge for the samples.for our frequent customers,senhame will take
no charge for the samples.

升皇,坐落于北方最大的箱包生产基地-白沟。公司地理位置优越、交通便利距北京95公里、天津110公里
，是一家集设计研发、生产及销售于一体的专业加工制作各类箱包的企业。

senhame is located in baigou, which is the biggest production base in north of china. our factory has its geographical
advantage and convenient traffic, which is 95 kilometers away from beijing, and 110 kilometers away from tianjin. we
are a professional enterprise processing all patterns of cases and bags as designing, developing, manufacturing, and
marketing.

升皇在已积累了多年的生产经验后,经过不懈努力与坚持下,集开发、生产、销售为一体的经营体系，产品
款式讲究“形而有形，神而有神，形神兼备”。

with years of production experience, after the unremitting efforts and persistence, senhame has formed the
management system integrating developing, manufacturing, and marketing. the patterns of our products focus on:the
appearance reflects the presence; the presence mirrors the appearance; the appearance and the presence foil each
other.

我们欢迎国内外广大客商的惠顾,并期待与朋友们携手共创美好未来.



senhamewarmly welcome domestic and overseas customers’ patronage, and we are looking forward to cooperating
with friends for a better future.

此类包月产量：120000件

the monthly output, 120,000

银行帐号: 河北保定 刘华清
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